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ΣΥΝΕΔΡ ΔΗΜΟΤ ΣΥΜΒ ΚΑΡΔ   / ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 5 ΝΟΕΜΒΡΗ 2021 

…21η Συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας (5/11/2021) 

…ερωτήσεις… από…0:08:38’…έως 0:09:44’… από τα 3:19:05’ του βίντεο… 

…απαντήσεις…από…0:24:05΄…έως…0:43:03΄… από τα 3:19:05’ του βίντεο… 

…0:01:45’…πρόεδρος ερωτήσεις…  

…0:01:55’…Σβάρνας… 4 ερωτήσεις… (έως 0:06:29’) 

…0:06:30’…πρόεδρος… συνεχίζουμε την ενότητα των ερωτήσεων… με τον κο Κρανιά…   

…0:06:40’…Κρανιάς… ευχαριστώ πρόεδρε… να ρωτήσω για κάποια ζητήματα που είναι 

επίκαιρα… (πανδημία… καθαρίστριες…  πλατείας έργα)…  

…0:08:38’…Κρανιάς… και κάποια ζητήματα που μας βασανίζουν πολύ καιρό… και στα 

οποία δεν δόθηκε ακόμα λύση… γι’ αυτό και τα επαναφέρουμε… αφορούν… και τα γεφύρια 

στη Νεράϊδα… που δεν μπορούν οι άνθρωποι να περάσουν απέναντι… για να πάνε στα 

κτήματά τους… που έχουν απέναντι… και το γεφύρι στα Ρογκάκια… και του Σωτήρος… και 

το Τσιροπλάκι… πρέπει να πιέσει και ο Δήμος… κι άλλη φορά… να υλοποιηθούν και οι 

υποσχέσεις του Δημάρχου… που έδωσε στους κατοίκους… στη συνάντηση… με την 

επιτροπή των κατοίκων… και με τα ανεπιτήρητα… που οι πληροφορίες που έχω… είναι 

δραματικές… μέχρι και τα κάστανα και τα καρύδια έφαγαν τα ζώα αυτά φέτος… σπάσανε 

και φράχτες σε οικόπεδά τους… Δήμαρχε… δόθηκε μια υπόσχεση για επίσκεψη του Νομικού 

Συμβούλου… στη Νεράϊδα… για να διερευνηθούν ποιες νομικές δυνατότητες υπάρχουν… 

για να γίνει μια προσπάθεια να λυθεί το ζήτημα… έστω και αυτό να γίνει… να γίνει όμως… 

γιατί περνάει ο καιρός… και δεν γίνεται τίποτα… να γίνει και μια προκήρυξη… γιατί δεν 

γίνεται μια προκήρυξη… να βρεθεί κάποιος άνθρωπος… κάποιος θα ενδιαφερθεί… 

προφανώς να ασχοληθεί με αυτό το έργο της περισυλλογής… των ανεπιτήρητων… αυτά 

σύντομα… γιατί και η μέρα είναι δύσκολη σήμερα… ευχαριστώ πρόεδρε… (0:09:44’) 

…0:09:45’…πρόεδρος… ευχαριστώ και εγώ κε Κρανιά… συνέχεια με τις ερωτήσεις… ο κος 

Ξυλωμένος…  

…Ξυλωμένος… ρώτησε για την πιστοποίηση των Παιδικών Χαρών…  

…πρόεδρος… ευχαριστώ κε Ξυλωμένε… ήθελα κι εγώ να πώ δυο πράγματα… (είπε για την 

πανδημία - εμβόλια) 

…Μαντζιάρας… (ρώτησε για τα έργα στο Παλέρμο)…  

…Κολοκύθα… (είπε για να γίνει μια ημερίδα για το Νοσοκομείο)… 

…πρόεδρος… Δήμαρχε ήρθε η ώρα των απαντήσεων… 

…Δήμαρχος κος Τσιάκος… ευχαριστώ πρόεδρε… 

…Σπάνιας… (μικρή παρέμβαση για πανδημία & εμβόλια)… (0:24:00’) 

…πρόεδρος… κε Δήμαρχε έχετε το λόγο… (0:24:04΄) 

…0:24:05΄…Δήμαρχος κος Τσιάκος… καλησπέρα και από εμένα… (απάντησε στα 

προηγούμενα ερωτήματα… και απαντώντας για τα δικά μας είπε)…  

…0:41:06΄…Δήμαρχος κος Τσιάκος… …για τις γέφυρες επάνω στις ορεινές περιοχές… 

στη Νεράϊδα… είχαν έρθει μια αντιπροσωπία εδώ… βεβαίως και έχω μιλήσει με την 

Περιφέρεια κε Κρανιά… βεβαίως και έχω μιλήσει και για το δρόμο… θυμάστε πολύ καλά… 

από Σαραντάπορα μέχρι Νεράϊδα… ότι θα πρέπει να κάνουν και μια παράσταση… και στην 

Περιφέρεια… για να συντονιστούν οι κινήσεις για να δούμε… το τι πρέπει να γίνει όσον 

αφορά… τώρα με τις εργασίες που έχει αναλάβει… η κατασκευάστρια εταιρεία… το τι 

μπορεί να κάνει… και να υπάρχουν και… θα έλεγα… και κάποιες εργολαβίες… 

συντήρησης… για να λυθεί και αυτό το πρόβλημα…  

…0:41:39΄…Δήμαρχος κος Τσιάκος… …από εκεί και πέρα… για τα ανεπιτήρητα… να πώ 

για τα ανεπιτήρητα… ότι είχαμε κάνει μια πρόσκληση… είχαμε ψάξει… να βρούμε ποιος 

ενδιαφέρεται… για να το κάνει… δεν ενδιαφέρθηκε κανείς… ίσως λέτε… ότι θα πρέπει να 

βγάλουμε και μια διακήρυξη… μια πρόσκληση… με κάποια ανακοίνωση στις εφημερίδες… 

να το κάνουμε και αυτό… μακάρι να βρεθεί… πολύ φοβάμαι όμως… ότι εδώ… θα πρέπει να 

παρθούν… άλλες αποφάσεις… πιο σκληρές… για να μπορέσουμε… πραγματικά να έχουμε 

αποτέλεσμα… και όχι να πάμε… δηλαδή… δεν είμαστε από τους ανθρώπους που… θέλουμε 



να αποτινάξουμε… από τις πλάτες μας… την ευθύνη και να την ρίξουμε κάπου αλλού… και 

να πούμε… εμείς το κάναμε… και δεν έγινε τίποτα… για να έχουμε λοιπόν αποτέλεσμα… θα 

πρέπει κάποια ζώα… να μπορέσουν να τα πιάσουν… να τα κρατήσουν… να υπάρξει θα 

έλεγα… ταυτοποίηση αυτών των ζώων… σε ποιόν ανήκουν… γιατί ο καθένας… κρύβεται 

πίσω από το δάκτυλο… και λέει ότι δεν είμαι εγώ… όλοι είναι υπεύθυνοι… αλλά στο 

τέλος… δηλώνουν ανεύθυνοι… εδώ είμαστε λοιπόν… και με τους κατοίκους… με μια 

ολοκληρωμένη προσπάθεια… με τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο… που να βοηθήσουμε τους 

κατοίκους… που είναι σε ένα πραγματικά… μπορεί να ακούγεται σε εμάς… κάπως θα 

έλεγα… τραγελαφικό… ότι αντιμετωπίζουμε πρόβλημα… σε μια περιοχή ορεινή… με τα 

ζώα τα οποία… κυκλοφορούν… είναι όμως ένα πρόβλημα υπαρκτό… για αυτό άλλωστε και 

το έχουν αναδείξει… οι κάτοικοι της περιοχής εκεί… γιατί ζούνε σε ορεινές περιοχές 

δύσκολες… περνούν δύσκολο χειμώνα… έχουν και τα ανεπιτήρητα ξένα ζώα… τα οποία 

κάποιοι ασυνείδητοι τα αφήνουν… και τους κάνουν την ζωή ακόμα πιο δύσκολη… 

(0:43:03΄)… 

………………..         
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                            ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 


